



Ref : ADM/LMN/2026/14 : المرجع
Date: 11/02/2026 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

Location : Waterways west of Dalma Island

Subject : Marine Bathymetric Survey

Please be advised that Tridel Maritime Services LLC will be conducting a marine bathymetric survey in the waterways west of Dalma Island, Abu Dhabi. The operations are scheduled to commence on 12 February 2026 at 06:00 AM and will continue until 12 April 2026 at 06:00 PM, as per the attached illustrative map and coordinates.

For early warning and agreement of safe passage, communication can be established with survey team through:

Survey Supervisor:

Mr. Abhay- Mobile No: 0508397388

Email: tms@trideltechnologies.com

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to be vigilant, navigate with extra caution and stay well clear of the area of operations.

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

الموقع : الممرات المائية غرب جزيرة دلما

الموضوع : مسح بحري لقياس الأعماق

يرجى العلم بأن شركة ترايدل للخدمات البحرية ذ.م.م ستقوم بتنفيذ عملية مسح بحري لقياس الأعماق في الممرات المائية غرب جزيرة دلما في أبوظبي، حيث ستبدأ الأعمال اعتباراً من 12 فبراير 2026 في تمام الساعة 06:00 صباحاً وتستمر حتى 12 أبريل 2026 في تمام الساعة 06:00 مساءً بحسب الخريطة التوضيحية والإحداثيات المرفقة.

للإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن، يمكنكم التواصل مع فريق المسح عبر:

مشرف عمليات المسح:

السيد/ آبي- هاتف متحرك: 0508397388

البريد الإلكتروني: tms@trideltechnologies.com

ينصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوخي مزيد من الحذر والابتعاد عن منطقة العمليات.

سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime



الخريطة التوضيحية

Illustrative Map

